

研讨会资料 Conference Information

日期和时间 Date and Time

二零零九年三月二十七日
(上午九时至下午五时)

27 March 2009 (9:00 am - 5:00 pm)

二零零九年三月二十八日
(上午九时至中午十二时)

28 March 2009 (9:00 am - 12:00 noon)

地点 Venue

香港九龍尖沙咀東部麼地道72號
香港日航酒店

Hotel Nikko Hongkong
72 Mody Road, Tsimshatsui East, Kowloon,
Hong Kong.



会议筹办商/报名 Conference Agent/Registration

太古旅游有限公司
香港鲗鱼涌
英皇道979号太古坊
康桥大厦6楼
电话：(852) 3151 8900 传真：(852) 2590 0099
电邮：rpr2009@swiretravel.com

Swire Travel Ltd.
6/F, Cambridge House, Taikoo Place,
979 King's Road,
Quarry Bay, Hong Kong
Tel: (852) 3151 8900 Fax: (852) 2590 0099
Email: rpr2009@swiretravel.com

研讨会语言 Languages

研讨会将以英语进行(设有即时传译服务)。

The Symposium will be conducted in English (simultaneous interpretation provided).

延续医学教育评审 Continuing Medical Education Accreditation

研讨会将获各医学专科学院/计划评为延续医学教育。有关详情及最新消息,将会在食物安全中心的网页(网址: <http://www.cfs.gov.hk>)公布,请密切留意。

Continuing Medical Education Accreditations will be obtained from various medical colleges/programmes. Relevant details and updates will be posted on the CFS' website at <http://www.cfs.gov.hk> in due course.

免责声明 Disclaimer

主办当局将会尽力按照网页/公布所述进行研讨会,但食物安全中心及欧盟委员会保留权利,可在有需要时作出最后修订。

Whilst every attempt will be made to ensure that all aspects of the Symposium mentioned on the website/announcement will take place as scheduled, the Centre for Food Safety and the European Commission reserve the right to make last minute changes should the need arise.